
 
 

 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 16.06.2020 
Tid: 12:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen LEDER AP 
Gørild Rydheim Henriksen NESTL U 
Ståle Sæther MEDL H 
Cato Kristiansen MEDL SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Maria Sotkajærvi MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kim Pedersen Maria Sotkajærvi AP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken 
Camilla Hansen 
Kirsti Pedersen 
Liv Karlsen 
Kenneth Johannessen  
Madeleine Viken 

Administrasjonssjef 
Økonomisjef 
Helse og omsorgssjef 
Kultur og oppvekstsjef 
Driftssjef 
Utvalgssekretær 

  
  



Saksnr Innhold Lukket 

PS 46/20 Utsettelse av betaling av eiendomsskatt og kommunale 
avgifter 

 

PS 49/20 Endring av vedtekter for Sfo i Loppa kommune  
PS 50/20 Sikringstiltak Høgtun skole  
PS 51/20 Felles eierstrategi for Ymber  
PS 52/20 Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter i 

Øksfjord 
 

PS 53/20 Regnskapsrapportering 1. tertial 2020  
PS 54/20 Kommunens kontaktperson i Finnmark friluftsråd og i 

nettverket "Frisk i friluft i Finnmark" 
 

PS 55/20 Avhending av kommunal flytebrygge i Nuvsvåg  
PS 56/20 Nytt sak og arkivsystem for Loppa kommune  
PS 57/20 Referatsaker  
PS 58/20 Orientering/Eventuelt  
 
 
 
 
Merknader til innkalling: 
 
Ståle Sæther (H): Godt at man kan møtte fysisk igjen 
 
Merknader til saksliste: 
 
Cato Pedersen (SV): Kulturfondet og utbetalinger til AP sitt arrangement. Hvorfor har de fått 
støtte? 
 
Ståle Sæther (H): Viser til epost jeg sendte med spørsmål til ordfører i går. 
 
Ordfører: Det tar vi opp på slutten av møtet. 
 
  



PS 46/20 Utsettelse av betaling av eiendomsskatt og kommunale 
avgifter 

 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
Loppa kommunestyre vedtar at innbetaling av eiendomsskatt og kommunale avgifter utsettes til 
15. september 2020. 

Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Formannskap- 16.06.2020     
 
Administrasjonen: Rettelse: I saksframlegget står det: «65 180 betalt og 83 034 utestående». 
Skal være motsatt. 
 
 
PS 47/20 Endring av vedtekter for Sfo i Loppa kommune 

 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
 
Loppa kommunestyre vedtar de fremlagte endringene i vedtekter for Sfo i kommunen, 
gjeldende fra oppstart skoleår 2020/2021: 
Vedtaket innebærer følgende endringer: 
 
§ 4. Opptak av barn 
4.1.  Søknadsfrist og opptak 
Legges til i siste avsnitt: 
Det forutsettes at minst 5 elever har takket ja til tilbud om sfo utover skoleruta før igangsetting 
av det.  
 
Antall plasser i sfo: 
Høgtun sfo 
 

Inntil 30 
plasser 

 Skoleåret, før og etter skoletid 
 

   Barnehageåret 
 
§ 5. Betaling for opphold 
Legges til: 
 
Det kan velges mellom 2 plasser; plass etter skoleåret eller barnehageåret. For barnehageåret 
betales det for 11 måneder, da barnet skal avvikle 4 ukers ferie.  For plass etter skoleåret 
betales det for 10 måneder.  
 
§ 6. Åpningstider 
Legges til: 
 



Barn som har plass etter barnehageåret må avvikle 4 ukers ferie i løpet av juli måned. Dersom 
ingen har behov for plass i romjul og påskeuke er sfo stengt. Leder avgjør åpningstiden dersom 
noen har behov for dette. 
Tas bort: 
 
 
Tilbud for barn som trenger dette i skoleferier organiseres i barnehagen, dette ved bruk av 
eksisterende arbeidskraft. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
PS 48/20 Sikringstiltak Høgtun skole 
 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
Loppa kommune vedtar å etablere følgende sikringstiltak ved Høgtun skole: 

- Etablering av gjerde rundt skolens uteområde på sørsiden av bygget.  
- Skillevegg i trappeoppgang mellom 1. og 2. etasje  
- Lydisolering av ett grupperom  
- Montering av 3 nye dører med hydraulisk/elektronisk åpning 

 
Rammen for prosjektet settes til kroner 950 000,-. Midlene tas fra fritt disposisjonsfond 
2565009. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
PS 49/20 Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter 
i Øksfjord 
 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
Loppa kommunestyre vedtar å opprette en arbeidsgruppe til og videre utvikle arkitektens visjon 
av kompetansesenteret.  
 
Arbeidsgruppen består av:  
Ordfører som byggherre/leder arbeidsgruppen  
Aktive politikere med ansvarsområde/interessefelt idrett/skole  
Representant fra idretten  
Etatsleder oppvekst og kultur med ledere innen barnehage og skole  
Barnas representant  
Leder ungdomsrådet  
Leder levekårutvalget  
 
Arbeidsgruppens oppgaver:  



-Å dokumentere behovet for kompetansesenteret. Særlig er det viktig å redegjøre for 
kartlegging av det behov barn og ungdom har. 
- Utarbeidelse av foreløpig romprogram/utforming i samarbeid med arkitekt og medbrukere.  
- Utarbeide kostnads og finansieringsanalyse.  
- Foreta driftsanalyser og anslag over driftskostnader/inntjening. 
- Utarbeide risiko og sårbarsanalyse over hele kostnads bilde når total Enterprise er på plass 
- Vurdere miljøavtrykk ved bygging og bruk av bygget  
- Løpende orientere kommunestyre, og aktuelle brukere om utviklingen av prosjektet.  
 
Ståle Sæther (H), Cato Kristiansen (SV) og Thor-Harald Seljevold (SP) er politiske 
representanter i arbeidsgruppen.   
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
PS 50/20 Regnskapsrapportering 1. tertial 2020 

 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
 
Regnskaps- og finansrapporten for 1. tertial tas til orientering. 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 
 
PS 51/20 Kommunens kontaktperson i Finnmark friluftsråd og i 
nettverket "Frisk i friluft i Finnmark" 

 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
Viser til friluftsrådet innstilling til vedtak (vedlegg 1), og foreslår med bakgrunn i det følgende: 

1. Loppa kommunestyre er positivt til at Finnmark Friluftsråd ønsker å bidra til god helse 
for befolkningen i Finnmark. Dette ved å tilrettelegge for at flere kan ta del i friluftsliv, 
naturopplevelser og utendørs fysisk aktivitet.  

2. Loppa kommunestyre ber administrasjonssjefen utpeke kontakt- person til nettverket 
«Frisk i Friluft i Finnmark».  

3. Loppa kommunestyre ber administrasjonssjefen avklare muligheten for å etablere en 
felles intern arbeidsgruppe for friluftsliv, fysisk aktivitet og folkehelse. Gruppa skal 
også̊ bidra til at kommunen oppnår maksimalt gjennom sitt medlemskap i Finnmark 
Friluftsråd.  

4. Loppa kommunestyre tar utfordringen fra Finnmark Friluftsråd om å arbeide for minst 
10 % oppslutning i Perletur 2020. Dette med utgangspunkt i kommunens innbyggertall.  



I forhold til punkt 2 foreslår man at kommunal fysioterapeut Cathrine Jensen fortsetter som 
kontaktperson opp mot Finnmark Friluftsråd, og som deltaker i nettverket «Frisk i Friluft i 
Finnmark». Hvilke fokusområder man ønsker å ha bør drøftes i den lokale arbeidsgruppa for 
folkehelse, og sees ut ifra oversiktsdokumentet over folkehelsa i Loppa kommune som snarlig 
ferdigstilles. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
PS 52/20 Avhending av kommunal flytebrygge i Nuvsvåg 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
 
Forslag fra Loppa AP og de Uavhengige: 
Loppa kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. 
Anlegget legges ut for salg mot henting. Det forutsettes at anlegget skal brukes til utleie av 
båtplasser til fastboende og de med fritidseiendommer i Nuvsvåg. 
 
Vedtas 3 (UH, AP) mot stemmer 2 (SV, H). 
 

Behandling i Formannskap- 16.06.2020    
 
Ståle Sæther (H): Ber om at kommunestyret får framlagt en sak om hva som er gjort i denne 
saken.  
 

Ordfører: Det vil bli satt opp en orienteringssak til kommunestyre med redegjørelse. 

 

Ståle Sæther (H): Loppa Høyre fremmer administrasjonssjefens opprinnelige vedtak. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Loppa kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. 
Anlegget legges ut for salg til høystbydende over kroner null mot henting. Salget bør i første 
runde være begrenset til næringsaktører innad kommunen som kan ha nytte av anlegget. 
 

Forslag fra Loppa AP og de Uavhengige: 

Loppa kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. 

Anlegget legges ut for salg mot henting. Det forutsettes at anlegget skal brukes til utleie av 
båtplasser til fastboende og de med fritidseiendommer i Nuvsvåg. 

 

Forslag til vedtak fra AP, SV, H og UH i Hovedutvalget for teknisk plan og næring: 



Loppa Kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. Anlegget legges ut for salg til hbo kroner null mot henting. Salget bør ivareta allment 
interesse i Nuvsvåg.  

 

Avstemming:  

Loppa AP og UH sitt forslag settes opp mot fellesforslag i TPN.  

Loppa AP og UH sitt forslag fikk 3 (AP, UH) mot 2 (SV, H) stemmer 

Loppa AP og UH sitt forslag settes opp mot Loppa Høyre sitt forslag. 

Loppa AP og UH sitt forslag vedtas 3 (AP, UH) mot 2 stemmer (SV, H). 

 
 
 
PS 53/20 Nytt sak og arkivsystem for Loppa kommune 
 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
 
Loppa kommunestyre vedtar å oppgradere saks og arkivsystemet for Loppa kommune. 
Midlene taes fra bundet driftsfond 2515011 omstilling og utvikling med kroner 1.200.000.-  
 

 Innestående på bundet driftsfond 2515011 er pr.d.d. 4.639.724.- 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
PS 54/20 Årsmelding og kommuneregnskap 2019 
 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
Det vises til revisjonsberetningen og kontrollutvalgets behandling av årsregnskap og 
årsmelding.  
Loppa kommunestyre godkjenner på bakgrunn av dette årsregnskapet for 2019. Tilhørende 
årsmelding tas til etterretning. 
 
Investeringsregnskapet vedtas med opptak av lån på totalt kroner. 5 093 263,69. 
• 1 937 554,40 til avløp 
• 370 184,29 til flytebrygge Bergsfjord 
• 2 785 525,- til bølgedemper Øksfjord småbåthavn 
 
Nedbetalingstid settes til 30 år. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 



 

Behandling i  Formannskap- 16.06.2020    
Ståle Sæther (H): Ber om redegjørelse fra helse og oppvekst og kultur. 
 

Administrasjonen redegjør for helse og kultur.  

Administrasjonen redegjør for helse. 

 
 
 
PS 55/20 Oppgradering av brannalarmanlegg Høgtun skole 
 

Vedtak i Formannskap - 16.06.2020     
 
Loppa kommune oppgraderer eksisterende brannalarmanlegg ved Høgtun skole. Rammen for 
tiltaket settes til kr 1 150 000,-. Tiltaket lånefinansieres. 
 
Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Formannskap- 16.06.2020     
Administrasjon: Ønsker å endre overskriften til «Oppgradering brannanlegg og el-tavle Høgtun 
skole» 

 
 
 
PS 56/20 Referatsaker 

 
Merknader til saksliste: 
 
Cato Kristiansen (SV): Kulturfondet og utbetalinger til AP sitt arrangement. Hvorfor har de 
fått støtte? I vedtektene til Loppa kommune står det at lag og foreninger kan få tilskudd i 
kulturfondet, men et politiske parti går ikke under dette likevel har de fått tilskudd fra dette 
fondet. 
 
Administrasjonen: Saksbehandler har vurdert Loppa AP som et lag der man har søkt til 
tilskudd til et arrangement som er åpent for alle og har vurdert det innenfor reglement for 
saksbehandler har tolket det som et lag. 
Ståle Sæther (H): Reagerer sterkt på at et politisk parti har fått støtte fra kulturfondet. Et 
politisk parti driver med politiske aktiviteter og mottar støtte gjennom politisk godtgjørelser. På 
FB 1.mai 2019, er det lagt ut bilder hvor det er tatt i bruk parti effekter. Det er viktig at man 
skiller politikk og kultur i fremtiden. 
 
Administrasjonen: Tar innspill til etterretning. 



 
Cato Kristiansen (SV): 1. mai er et viktig politisk arrangement og det er trist at AP har søkt 
felleskapets midler. Det er det motsatte av det arbeiderbevegelsen står for. Jeg vil anmode AP å 
betale beløpet tilbake til felleskassen.  
 
Ståle Sæther (H): Viser til epost jeg sendte med spørsmål til ordfører i går. 
 
Til ordfører. 
  
Spørsmål som ønskes besvart i formannskaps- og kommunestyremøtet i juni.  
  
Stabilitet i legetjenesten er avgjørende for et god legetjeneste og ikke minst en god akuttjeneste 
til innbyggerne i Loppa kommune. Både kommuneoverlege og kommunelege har tidligere 
uttrykt et ønske om å være i Loppa i en lengre periode. Loppa Høyre ser derfor med bekymring 
på at kommuneoverlege og kommunelege har sagt opp sine stillinger.  
  
Har administrasjonssjefen innhentet noen forklaring fra de to legene som har sagt opp, om 
mulige årsaker til at de sier opp?  
  
Er det forhold knyttet til organiseringen av helse- og omsorgstjenestene i Loppa kommune som 
har påvirket deres beslutning? 
  
Ser administrasjonssjefen for seg endringer i organiseringen av helse- og omsorgstjenestene i 
Loppa kommune, som kan bidra til framtidig rekruttering av leger til kommunen? 
  
Kan administrasjonssjefen gi en presis beskrivelse av legesituasjonen i Loppa pr 1. september 
2020, og hvilke konkrete leger vil da være tilgjengelig i kommunen? 
  
LiS1-leger (tidligere benevnt turnusleger) har krav på veiledning fra godkjente veiledere. Vil 
det, etter kommuneoverlege Ballos og kommunelege Røsbøs oppsigelse, komme ny turnuslege 
til Loppa i september 20, når nåværende LiS1-lege slutter?  
  
Hva gjør Loppa kommune hvis den eneste tilgjengelige legen pr 1. september er kommunelege 
Bader, som har en 60% stilling?  
  
Hvordan ser adm. sjefen for seg at  legevaktene skal dekkes opp? 
  
  
Jeg ber om  at spørsmålene blir besvart skriftlig til kommunestyremøtet i juni, men ønsker 
muntlige svar i formannskapsmøtet i morgen. 
  
  
  
Mvh 
  
Ståle Sæther 
Gruppeleder Loppa Høyre 
 
Administrasjonssjefen: Ønsker å besvare spørsmålene skriftlig ved kommunestyremøtet den 
25. juni.  



 
Ordfører: Vil takke alle som har gjort en formidabel jobb i forbindelse med båtrutene. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


